
ÒDes de l'arribada del Nanu Soler, estem bastant b�Ó

ÒLes sensacions abans de la derrota contra l'Alav�s eren molt bones, i esperem

recuperar-les contra el LlagosteraÓ

ÒEn l'anada els vam golejar, per� ara ells estan molt for ts i ser� complicatÓ

Arana, abans de xutar la pilota contra el Bar巽a B

Foto: DIARIO DE MALLORCA.

Amb vuit gols marcats, Manuel Jes�s Arana (Sevilla,Ê3/12/1984)

�s el pitxit xi del Mallorca i un home clau en els esquemes del

conjunt balear, tant abans amb Valeri Karpin com ara amb el Nanu

Soler, que ha revolucionat l'equip des de la seva arribada, ara fa

cinc jornades. L'extrem, que va marcar un dels quatre gols del

Mallorca en el par tit d'anada jugat a Palam�s (1-4), no es ref ia de la

visita del Llagostera, un equip molt diferent del que es van trobar

en la primera volta de la lliga.

Feia quatre par tits que no perdien (10 punts de 12) abans de jugar

la setmana passada al camp de l'Alav�s (2-0). Qu� va passar?Va

ser un par tit molt dolent en tots els aspectes, no ens va sor tir res i

no vam ser l'equip que hav�em sigut f ins llavors, sense intensitat,

sense pressi�... L'Alav�s va sor tir m�s envalentit i a par tir del

primer gol ells van jugar molt c�modes i a nosaltres ens va costar

molt trobar espais i passades.Tot i aix�, es pot dir que l'equip ha

reaccionat des de l'arribada del Nanu Soler a la banqueta.S�, l'equip

ha fet un pas endavant. Quan va arribar el Nanu ens va demanar que tingu�ssim m�s el control de la pilota, i

crec que des de la seva arribada hem estat bastant b�, exceptuant l'�ltim par tit contra l'Alav�s. Les sensacions

abans d'aquest enfrontament eren molt bones i esperem recuperar-les contra el Llagostera.Qu� va fallar amb

Karpin?No et sabria dir ben b� qu�, suposo que van ser un c�mul de coses, per� no ho s�, si ho hagu�s sabut li

hauria dit a ell mateix. De treball n'hi havia, per� per una cosa o per una altra no an�vem b�. Per� ara en Karpin ja

no hi �s i hi ha en Soler, aix� que hem d'intentar agafar les seves idees de joc tan aviat com sigui possible i

traslladar-les al camp.Vost� ha estat un home impor tant tant abans amb Valeri Karpin com ara amb Soler. �s un

dels pilars del Mallorca.Estic molt content d'estar jugant i d'apor tar coses. Aqu� al Mallorca estic disfrutant i tant

de bo puguem acabar la temporada b� i lluitar per acabar com m�s amunt millor en la taula.Amb vuit gols �s el

pitxit xi del seu equip i ja ha igualat el seu sostre com a professional. Est� af inat de cara a por teria...Sembla que

s�. El curs passat en el Recre en vaig fer vuit en les primeres onze jornades, per� llavors les lesions em van

castigar molt. Ara tamb� n'he fet vuit, per� mentre guanyi l'equip �s igual qui marqui, el m�s impor tant �s sumar

punts i que l'equip torni a agafar conf ian�a per poder escalar posicions.A casa acumulen dues vict�ries

consecutives, i ara s'enfrontaran al Llagostera, un dels equips m�s en forma de la lliga...S�, per� jugant a casa

ens hem de centrar en nosaltres. Sabem que ells estan molt for ts i que ser� un par tit molt complicat, no han

perdut cap dels �ltims sis par tits. Per� juguem a casa i hem de sor tir a guanyar, a menjar-nos el rival, no deixar

que se sentin c�modes, que notin que juguen a Mallorca, i anar a totes des del primer moment,

pressionant-los.En el par tit d'anada a Palam�s van guanyar clarament per 1-4 i vost� va fer un gol. Qu� recorda

d'aquell par tit?Recordo que vam fer un bon par tit, vam tenir moltes arribades a dalt i les vam aprof itar, vam ser

molt efectius. Va ser de les golejades m�s contundents que hem fet, per� ara les coses han canviat bastant, el

Llagostera s'ha refor�at molt b� i est� fent un bon joc, competint molt b� i sumant punts contra equips

potents.Ara tornen a coincidir a Mallorca empatats en la taula amb 37 punts. S'ho esperaven?Sempre t'esperes



estar una mica m�s amunt, per� ja sabem que la 2a A �s aix�, que tothom pot guanyar a tothom. El m�s

impor tant �s saber reaccionar i ser conscients que hem de lluitar tots els par tits al 100%.El Mallorca continua

pensant a jugar el Ôplay-of f' d'ascens?L'objectiu, de moment, nom�s �s guanyar el Llagostera, si mirem m�s enll�

ens equivocarem. Despr�s, els punts que anem sumant ja ens posaran al lloc que ens per toqui.Va jugar quatre

anys a primera divisi�, tres amb el Racing i un amb el Rayo. M'imagino que la ilálusi� per tornar a l'elit hi �s...S�,

m'encantaria poder pujar, mai he viscut un ascens i �s un somni que tinc. Tant de bo pugui ser amb el Mallorca,

que �s un club que per hist�ria i per tot mereix estar a primera divisi�. En els �ltims anys no ha pogut ser, per�

ara les coses s'estan tornant a fer b� i amb paci�ncia i amb treball tot arribar�.A l'estiu va f it xar pel Mallorca

procedent del Recreativo, sembla que la va encer tar...Van ser moments complicats. Del Recre no en vull parlar,

perqu� ja tenen prou problemes, tant de bo tot els sur ti b� i puguin disfrutar del futbol, sense estar pendents

dels temes econ�mics. Per� s�, crec que he fet b� de venir al Mallorca.Al Mallorca tamb� hi ha hagut problemes

extraespor tius de tota mena. Ara, amb Utz Claassen, tot est� m�s calmat, no?S�, ara tot est� bastant tranquil.

Des que Claassen va agafar el control, les coses s'estan fent bastant millor i la gent s'est� tornant a ilálusionar.

Ens permet treballar amb tranquilálitat, i a par tir d'aqu� segur que es podr� formar un projecte bo, que acabi amb

�xit.
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